
NAM ŽELI DOBRO

Današnji evangelij je eden tistih, ki nas vse vsaj malo strese. Najbrž nihče od nas ne
čuti prave gotovosti, da ne bo pristal na levici. Ta neprijetni občutek pa ni cilj
Jezusove prilike o sodbi. Verjamem, da nam Bog želi sporočiti vedno in povsod, da
verjame v nas in da ve, da smo dobri. A kako naj se umirimo ob današnjem
evangeliju? Danes smo namreč slišali, da so tisti, ki ga niso videli v stiski, deležni
večne kazni.  Res je, da lahko ta odlomek beremo v luči, ki nam je bila najbrž tudi
največkrat predstavljena: Če ne boš priden, ne prideš v nebesa! Pazi, kaj delaš! V
tem pogledu se osredotočimo na kazen in na izpolnjevanje pravil. Ali je to resnično
evangeljsko? Ali nam evangeliji govorijo v tej luči? V čem je razlika med ljudmi, ki se
znajdejo ob sodbi – eni na levi, drugi na desni?
Ne gre za vprašanje, koliko stvari smo naredili prav ali narobe, ampak v prvi vrsti,
kako smo gledali na gospodarja, ki je Bog; na življenje in talente v njem; ter na
bližnjega. Bog ne bo stopil pred nas z željo, da nas kaznuje. Bog je dobri Oče, ki nas
skozi življenje vabi v veselje življenja: Vabi nas, da smo pozorni na lačne in žejne,
nage, bolne … okrog nas.
Bog je dober in nam želi dobro. Vabi nas, da spoznamo, da je najlepše in najpolnejše
življenje v služenju njemu in drugim. Ne nalaga nam torej kopice pravil, zapovedi in
prepovedi, ampak nas vabi v veselje življenja. Veselje, ki je v pogledu na dobrega
Očeta, na življenje, na sebe in na druge okrog nas. Ne v strahu, ampak v veselju in
pogumu pojdimo na pot iskanja življenja v polnosti! 
Končna sodba bo vsekakor sodba naših odločitev. Saj ne more biti drugače. Če si
bomo danes prizadevali za ljubezen, je bomo deležni. Če bomo iskali le sebe, tudi
jutri ne bomo vedeli, kaj početi z drugimi. Zelo preprosto. Ljubi, pa boš nagrajen z
ljubeznijo.

Po: E. Mozetič

26. november 2023 leto 19 številka 685  34. nedelja med letom 
JEZUS KRISTUS, KRALJ VESOLJSTVA

JANEZOVO
OZNANILO



ZA DUHOVNO RAST
»Ko pride Sin človekov v svojem
veličastvu in vsi angeli z njim, 

takrat bo sédel na prestol 
svojega veličastva. Pred njim 

bodo zbrani vsi narodi 
in ločil bo ene od drugih,

kakor pastir loči ovce od kozlov.
Ovce bo postavil na svojo

desnico,
kozle pa na levico. 

Tedaj bo kralj rekel tistim, 
ki bodo na desnici: ›Pridite, 

blagoslovljeni mojega Očeta! 
Prejmite v posest kraljestvo, 

ki vam je pripravljeno 
od začetka sveta! Tedaj poreče 

tudi tistim, ki bodo na levici: 
›Proč izpred mene, prekleti, 

v večni ogenj, ki je pripravljen 
hudiču in njegovim angelom! 

(Mt 25,31–34.41)

Danes lahko vidimo, kako vladajo
uspeh, moč, denar in oblast,
zaradi česar težko sprejmemo
Kristusa Kralja, kralja, ki je
postal služabnik najmanjših in
najbolj ponižanih, kralja,
katerega prestol je križ. 

Pa vendar se ravno tako razodeva
Kristusova slava. V ponižnosti svojega
zemeljskega življenja najde oblast za sodbo
sveta. Vladati je zanj služiti. Tudi mi
moramo slediti to pot služenja, biti pozorni
na krik ubogega, šibkega in odrinjenega.
Krščeni ve, da ga njegova odločitev slediti
Kristusu lahko vodi do velikih žrtev, včasih
tudi do žrtvovanja življenja. Ampak Kristus
je smrt premagal. Vodi nas v nov svet, v svet
svobode in sreče. Tudi danes nas mnoge
vezi s starim svetom in mnogi strahovi
držijo v ujetništvu in nam preprečujejo, da
bi živeli svobodni in veseli. Pustimo
Kristusu, da nas osvobodi tega starega
sveta! Naša vera v njega, ki premaga vse
naše strahove, vse naše nesreče, nam bo
pomagala vstopiti v novi svet, v svet, kjer
pravičnost in resnica nista le parodija, v svet
notranje svobode in pomirjenosti s sabo,
drugimi in Bogom.         

Benedikt XVI.

Gospod je moj pastir, nič mi ne manjka.
Na zelenih pašnikih mi daje ležišče.

K vodam počitka me vodi, mojo dušo
poživlja. (prim. Ps 23,1–2)

Današnja nedelja med berila postavlja
čudovite vrstice iz Psalma 23. Mnogi ljudje
imajo ta psalm zelo radi. To je bil Jcelo
najljubši psalm stvarnega filozofa
Immanuela Kanta. Ta psalm umirja naš
strah.
Prva oblika strahu, ki je tukaj nagovorjena,
je strah, da bi bili prikrajšani, da ne bi imeli
dovolj za obvladovanje življenja. V ta strah
bi morali izgovoriti: »Gospod je moj pastir,
nič mi ne manjka.« Če vedno znova
postavljamo te besede pred svoj strah, se bo
razblinil in mi se bomo ponovno umirili.
Drugi je strah pred zlom, pred temnim in
neznanim v nas in okoli nas. V temni dolini
se bojimo, lahko bi srečali roparja, ki bi nas
napadel. Počutimo se izpostavljene temnim
in neznanim nevarnostim.



Svetega Duha nekaj časa deloval v
Palestini, nato pa šel oznanjat evangelij
med divje Skite ob Črnem morju, v Malo
Azijo in Grčijo. Na stara leta je bil škof v
grškem mestu Patras, kjer je med
preganjanjem rimskega cesarja Nerona
prišel pred sodišče (okoli leta 60). Po
bičanju je bil obsojen na smrt na križu,
postavljenem v obliki črke X, ki se zato
imenuje ‘Andrejev križ’. Iz Patrasa so
njegove posmrtne ostanke leta 357
prenesli v Carigrad, prestolno mesto
vzhodnorimskega cesarstva, ki se je
oklicalo za ‘drugi Rim’.

 Za ta strah psalm ponuja besede: »Tudi
če bi hodil po globeli smrtne sence, se
ne bojim hudega, ker si ti z menoj, tvoja
palica in tvoja opora, ti me tolažita.« 
Takšne besede bi želeli vedno znova
meditirati, jih vedno znova postavljati
pred svoj strah. Strahu ne moremo
izruvati iz sebe, vedno znova se bo
pojavil v nas. Toda če ob njem
izgovarjamo te besede, ga relativiziramo.
Sredi strahu začutimo zaupanje, ki je
tudi v nas.
Vsak človek ima v sebi hkrati strah in
zaupanje. Toda pogosto se do te mere
osredotočimo na strah, da spregledamo
zaupanje v sebi. Besede psalma nas
želijo ponovno pripeljati v stik s samim
seboj, da bi sredi svojih strahov lahko
čutili tudi zaupanje, ki je pripravljeno v
temelju naše duše. 

Po: A. Grün, Kaj nam omogoča živeti

30. november
sv. ANDREJ

Apostol Andrej je bil doma iz Betsajde
ob Genezareškem jezeru in skupaj z
bratom Simonom Petrom se je preživljal
z ribištvom. V času Jezusovega javnega
delovanja evangeliji omenjajo Andreja
ob treh priložnostih: ko so bili Peter,
Andrej in Jakob z Jezusom na Oljski gori,
so ga spraševali, kdaj se bo izpolnila
njegova napoved o razdejanju
Jeruzalema; preden je Jezus nasitil pet
tisoč mož, je Andrej pokazal na dečka, ki
je imel pet ječmenovih hlebov in dve ribi;
ko so pogani (Grki) želeli videti Jezusa,
je Andrej to njihovo željo sporočil
Jezusu. Ko so Jezusa prijeli in krivično
obsodili na smrt, Andrej ni delal časti
svojemu imenu, ki pomeni ‘možat,
pogumen, hraber’, saj je, kot vsi apostoli,
razen Janeza, zbežal. Starokrščansko
izročilo ve povedati, da je po
Gospodovem vnebohodu in prihodu 

KONTAKTNE ŠTEVILKE:
župnik Marijan Fesel:

041 – 942 - 850
kaplan Primož Lorbek: 

031 – 569 – 689
katehistinja Darja Selinšek:

031 – 825 – 262

V zakristiji je na razpolago
Marijanski koledar, cena 3,30
EUR.
V petek 1. in v soboto 2.
decembra, ob 19. uri, v
večnamenski dvorani v
Staršah, gledališka predstava
za mlade in vse, ki imate mlade
radi z naslovom Heidi v izvedbi
KGD Ptičica. Lepo vabljeni!
Prihodnja nedelja je nedelja
Karitas pri vseh svetih mašah
nabirka za Karitas
V preteklem tednu smo
pokopali Marijo Erhatič iz
Rošnje

OZNANILA

 



DAN GODUJE SVETA MAŠA ZA: 

PONEDELJEK 
27. 11.

Virgil, 
škof in apostol

Karantanije
ob 17.00
za +Marijo Erhatič (8.dan)

TOREK
28. 11.

Katarina Labure,
redovnica  

ob 17.00 
za +Štefko Kacjan (obl.)

SREDA
29. 11. 

Saturnin
škof in mučenec ob 17.00 za verne duše

ČETRTEK
30. 11. 

Andrej,
apostol ob 17.00 za +Ano Leben

PETEK 
1.12.

Marija Klementina
Zairska,
mučenka

ob 17.00 
za +Jožico in Ivana Gojčiča

SOBOTA
2. 12. 

Vivijana,
devica in mučenka

ob 17.00
za +Kristino (obl.) in Franca
Kaca

NEDELJA
3.12. 

1. ADVENTNA
NEDELJA 

STARŠE:
ob 7. 30  za žive in rajne
šentjanške in hajdinske
župljane
ob 10.00 za + Janeza Kelca
za + Borisa Gašperin (obl.)
ob  8.45 PREPOLJE: 
za +Antona Frangeža

SVETE MAŠE 


